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PROTOKÓŁ NR 2/2023 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, które odbyło się w dniu 13.02.2023 r.  

w Sali Sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu 
 
 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zieleń w mieście i działalność Ekodoradcy. 

3. Realizacja wniosków za IV kwartał 2022 roku. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie miasta Bierunia w 2023 roku” 

b) w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/5/2020 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 24 września 

2020 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Bieruń 

5. Sprawy bieżące. 

6. Przyjęcie Protokołu nr 1/2023 z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa z dnia 06.01.2023 r.  

 
Ad 1 
Posiedzenie komisji otworzył Radny Damian Gerycki pełniący funkcję Wiceprzewodniczącego 
Komisji Bezpieczeństwa. Poinformował o przekazanych materiałach, zapytał o uwagi do porządku 
posiedzenia. Radni nie zgłosili uwag w związku, z czym przystąpiono do drugiego punktu posiedzenia. 
 
Ad 2 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Tomasz Pawlus omówił temat w części dotyczącej 
Zieleni w mieście. Działalność Ekodoradcy została przedstawiona w części pisanej materiału.  
 
Do posiedzenia dołączył Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Jarosław Mokry. Od tej pory  
w obradach uczestniczy 8 Radnych z 9 osobowego składu Komisji. 
 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa oraz Radny Damian Gerycki nawiązali do: uzupełnienia 
nasadzeń szpalerowych (choinek bądź tui) w części nowobieruńskiej – okolice składu drewna  
i Witacza; zasłonięcia składu drewna, nasadzeń drzew na placu zabaw na Zabrzegu; możliwości 
nasadzeń zastępczych przy ul. Granitowej wzdłuż nowej drogi do „Miasteczka ruchu drogowego”, 
budynku nr 5, rozpoczęcia i warunków programu „Zielony budżet”. 
Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł w odpowiedziach odniósł się m. in. do poruszonych wniosków 
z Zielonego budżetu; postępowań i możliwości nasadzeń. Natomiast Burmistrz Miasta Krystian 
Grzesica opowiedział o kolejnej edycji „Zielonego budżetu”, zachęcając do informowania 
mieszkańców i składania wniosków. Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa zwrócił się do  
o podanie szerszych informacji w zakresie „Zielonego budżetu”. W odpowiedzi Burmistrz Miasta 
zaznaczył, iż jest to czwartkowy temat Komisji Finansów oraz zachęcił do zapoznania się z materiałem 
i dyskusji w tym temacie. 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa wypowiedział się w temacie kompleksowego uzupełnienia 
zieleni podając przykład placu autobusowego w Bieruniu oraz Witacza, osiągnięcia lepszego efektu 
mniejszym nakładem finansowym. Burmistrz Miasta wypowiedział się między innymi w zakresie 
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„planowania życzeniowego”. Zastępca Burmistrza dopowiedział o renowacji Witacza, rezygnacji 
wnioskodawców z części zadania, poszukiwań możliwości wykonania nasadzeń. Radna Maria Sitko 
dopytała o wygląd tego miejsca i możliwości zabezpieczenia bądź nasadzenia drzew przez właściciela 
obiektu. Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa wyjaśnił sytuację następnie przeszedł do drugiej 
części tematu związanego z działalnością Ekodoradcy. Poruszył kwestie zielonych kontroli; ilości, 
czasu do wymiany kotłów bezklasowych, sposobu pomocy przy sprawach formalnych wsparcia 
mieszkańców. Burmistrz Miasta przekazał, że większość pytań skierowana jest do Komendanta Straż 
Miejska, odniósł się natomiast na część pytań odpowiedzi udzieliła Naczelnik Wydziału Ochrony 
Środowiska Agnieszka Sklorz. 
 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa przedstawił opinię 
Komisji. Burmistrz Miasta odniósł się do sformułowania i realizacji wniosków, a także późniejszych 
trudności w ich przedstawieniu. Z uwagi na brak dalszych uwag Przewodniczący Komisji 
Bezpieczeństwa poddał pod głosowanie następującą treść stanowiska wraz z wnioskiem: 
 
Stanowisko wraz z wnioskiem 1: 
Komisja Bezpieczeństwa pozytywnie opiniuje działania gminy w zakresie utrzymania zieleni w mieście  
i działalność Ekodoradcy jednocześnie wnioskuje do Burmistrza Miasta o bieżące uzupełnienie zieleni 
na placu autobusowym na Zabrzegu w zakresie obsady choinek (tui) oraz na placu zabaw na Zabrzegu  
w miarę możliwości finansowej Gminy. 
 

za -  8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głos  

Stanowisko wraz z wnioskiem zostało przyjęte jednogłośnie, przy 8 głosach za. 
 
Ad 3 
W zakresie realizacji wniosków za IV kwartał 2022 roku głos zabrali: Przewodniczący Komisji 
Bezpieczeństwa, Radny Stanisław Jurecki, Radny Damian Gerycki. Radni odnieśli się m. in. do: 
eksploatacji ściany 834 w pokładzie 207 w partii 9 wyników pomiarów monitoringu i podejmowanych 
działań; wskazania terminu i etapów realizacji pompowni mającego wpływ na rejon ciągu pieszo 
rowerowego przy ul. Barbórki; rozpoczęcia prac związanych z odwodnieniem niecki powstałej na  
ul. Królowej Jadwigi; spotkania zainicjonowanego przez Posła Jerzego Polaczka; wystosowania pisma 
do PGG wskazujące na problem generowania hałasu na ul. Granitowej w rejonie bloku 106-114, 
(kopia dw. Radnego Stanisława Jureckiego); wzmożonego hałasu (po przeniesieniu załadunku  
z ul. Mieszka I) w centralnej części ul. Granitowej. 
Burmistrz Miasta oraz Zastępca Burmistrza udzielali wyjaśnień w zakresie poruszanych kwestii. 
 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poddał pod 
głosowanie: 
 
Opinia 1: 
Komisja Bezpieczeństwa pozytywnie opiniuje realizację wniosków Komisji Bezpieczeństwa  
za IV kwartał 2022 roku. 
 

za -  7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos  

Opinia została przyjęta większością głosów, przy 7 głosach za, 1 wstrzymującym się. 
 
 
Ad 4 
Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami przystąpiła do omówienia 
procedowanych projektów uchwał tj.: 
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a) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie miasta Bierunia w 2023 roku” 

 

Radny Stanisław Jurecki, Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Radny Damian Gerycki zapytali 

m. in. o: ilość osób zatrudnionych do dokarmiania zwierząt na terenie Bierunia; dostarczanie karmy;  

o zabiegi sterylizacji dzikich kotów; populację dziko żyjących zwierząt; sposobu wyłapywania zwierząt 

bezdomnych; ilości psów oddanych do schroniska w 2022 roku. Radny Stanisław Jurecki wyraził 

uznanie dla Straży Miejskiej. 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poddał pod 

głosowanie: 

 

Opinia 2: 

Komisja Bezpieczeństwa pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Bierunia  

w 2023 roku” 

 

za -  8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Opinia została przyjęta jednogłośnie, przy 8 głosach za. 
 

 

b) w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/5/2020 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia  
24 września 2020 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie gminy Bieruń 

 
Radny Damian Gerycki wyraził swoje zdanie na temat procedowanej uchwały wskazując na 
rozbieżność intencji wniosku oraz zaproponował odroczenie procedowanej uchwały na kolejne 
posiedzenie Komisji. Burmistrz Miasta odniósł się do wypowiedzi Radnego przychylając się do 
propozycji skonsultowania i powrócenia do tematu. Wobec powyższego Przewodniczący Komisji 
Bezpieczeństwa poddał pod głosowanie: 
 
 
Wniosek 2: 
Komisja Bezpieczeństwa zdejmuje z pracy Komisji projekt uchwały  
w sprawie zmiany Uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości  
i porządku na terenie gminy Bieruń i wnioskuje o wrócenie do tematu na przyszłym posiedzeniu 
Komisji Bezpieczeństwa, jeżeli będzie to możliwe 
 

za -  8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie, przy 8 głosach za. 
 
 
Ad 5 
W tym punkcie posiedzenia Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa wspomniał o aktualnej 
informacji w zakresie realizacji wniosku z Komisji Bezpieczeństwa „Czyste powietrze”. Wobec braku 
uwag do otrzymanego materiału poddał pod głosowanie: 
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Wniosek 3: 
Komisja Bezpieczeństwa zapoznała się z aktualną informacją w zakresie wniosku Komisji 
Bezpieczeństwa z dnia 21 lutego 2022 roku „Czyste powietrze” i nie wnosi uwag do przedstawionego 
materiału 
 

za -  8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie, przy 8 głosach za. 
 
 
zostały zgłoszone następujące sprawy: 
 
Radny Damian Gerycki: 

− poprosił o przeprowadzenie ponownej analizy bezpieczeństwa z uwagi na ponowny wypadek 
na przejściu dla pieszych pomiędzy PKO a bramą kopalni. Burmistrz Miasta wypowiedział się 
w zakresie prowadzonej analizy przez Policję, ustosunkowania się do ewentualnych 
wniosków, które mogą wpłynąć po analizie.   

 
Radna Maria Sitko: 

− zgłosiła, że od ul. Bogusławskiego do Przedszkola nie świecą 4 nowe lampy (czy to wynika  
z oszczędności); 

− zgłosiła obawę przed przewróceniem się drzewa przy ul. Warszawskiej. Drzewo prostopadle 
do ul. Łąkowej duża część jest oderwana. Czy zostało wystosowane pismo do Generalnej 
Dyrekcji Dróg i czy zostało coś zrobione w tym temacie; 

− zapytała, czy będzie w tym roku Komisja ds. dróg – chodzi o uzupełnienie dziur w asfalcie. 
Zgłosiła ubytki na odcinku wewnętrznej drogi gminnej ul. Kamiennej od posesji 10 do 24  
(od Przepompowni do nr 24).  

Odpowiadając na powyższe zgłoszenia: 
- Burmistrz Miasta powtórzył przekazywane wielokrotnie informacje w zakresie oszczędności 
oświetlenia polegającego na ograniczaniu natężenia światła a nie jego wyłączaniu, zgłaszania awarii 
poprzez program „Naprawmy to” bądź bezpośrednio do Straży Miejskiej lub Wydziału Gospodarki 
Komunalnej, zależnego od Wykonawcy czasu naprawy. Zachęcił do pisemnego zgłaszania spraw. 
Poinformował m. in., że nie podjęto decyzji w zakresie Komisji ds. dróg, trwają starania w zakresie 
realizacji przetargów a przede wszystkim uruchomieniem zadań z dofinansowaniem zewnętrznym. 
- Zastępca Burmistrza m. in. poinformował o wystosowanym piśmie do Generalnej Dyrekcji Dróg 
Krajowych i Autostrad, wytypowaniu drzew do wycinki po wykonanym przeglądzie drzew. 

 
Radny Stanisław Jurecki: 

− zwrócił się z prośbą o możliwość zakupu kilku tabliczek „posprzątaj po swoim psie” na  
ul. Granitowej na placach zabaw, boisku – Bulodromie. Przyjęto do sprawdzenia. 

 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa: 

− zapytał, czy są jakieś informacje w zakresie poprawy bezpieczeństwa na drodze krajowej DK 
44 ul. Warszawskiej w związku z ostatnim wypadkiem – złożono wniosek w tej sprawie. 

Zastępca Burmistrza udzielając odpowiedzi przekazał, m. in., że wystosowano pismo do Generalnej 
Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad i nie otrzymano jeszcze odpowiedzi.  
 
Ad6 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa zapytał o uwagi do protokołu, nawiązując do spostrzeżeń 
zapisów poprosił o bieżące zgłaszanie uwag. Burmistrz Miasta wypowiedział się w zakresie zgłaszania 
uwag, odniesienia się do nich i wskazania propozycji korekty. Wskazał na enigmatyczność protokołów 
oraz nagrań stanowiących załącznik protokołu.  
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Wobec braku uwag oraz głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poddał pod 
głosowanie protokół nr 1/2023 z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa z dnia 06.01.2023 r.  

 

za -  8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Protokół nr 1/2023 został przyjęty jednogłośnie, przy 8 głosach za. 
 
 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa po zrealizowaniu porządku, zamknął posiedzenie Komisji. 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej.  
 
 
Na tym protokół zakończono.       
Protokołowała:   
Arleta Urbańczyk 

 
Przewodniczący  

Komisji Bezpieczeństwa  
 
 
 Jarosław Mokry 
 
 


